
هاشمی: جامعه 
ورزش پایبند به 

ارزش های نظام و 
انقلاب است

هر ساله در ایام الله دهه فجر، 
جامعه ورزش برای تجدید میثاق 
با امام راحل در حرم مطهر حضور 

پیدا می کنند.
کیومرث هاشمی با حضور در حرم 
مطهر امام خمینی)ره( و مراسم 
تجدید میثاق با آرمان های امام 
راحل)ره( اظهار داشت: ایام الله 
دهه فجر را به ملت عزیز ایران 
تبریک عرض می کنم. هر ساله 
در چنین روزی جامعه ورزش برای 
تجدید میثاق با امام راحل در حرم 
مطهر حضور پیدا می کنند. آنها 
می گویند بعد از 45 سال هنوز 
پایبند به ارزش های نظام و انقلاب 
هستیم. ان شاءالله بتوانیم رهروی 
خوبی برای امام خمینی)ره( و رهبر 
معه  جا  . شیم با ب  نقلا ا معظم 
ورزش هم همچون سایر اقشار 
امام خمینی)ره( را دوست دارند و 
برای آرمان های ایشان، ارزش قائل 

هستند.
وزیر ورزش و جوانان در مورد شرایط 
تیم ملی فوتبال در رقابت های جام 
ملت های آسیا خاطرنشان کرد: 
خودم برای بازی فینال حتماً راهی 
قطر خواهم شد، اما سفر رئیس 
جمهور هنوز قطعی نیست. معمولاً 
در این سطح دعوت هایی صورت 
می گیرد، اما هنوز چیزی قطعی 
نیست. فعلاً اجازه بدهید از سد قطر 
عبور کنند و سپس در مورد سایر 

موارد تصمیم گیری خواهد شد.

پریچهره: منتظر 
تصمیم دفتر امور 

مشترک هستیم
ست  پر سر ه  یچهر پر لله  ا نصر
فدراسیون انجمن های ورزشی برای 
برگزاری انتخابات منتظر تصمیم 
دفتر امور مشترک است، او گفت: 
»به خاطر ایراداتی که در صورتجلسه 
مجمع وجود داشت هنوز زمان 
برگزاری انتخابات این فدراسیون 
مشخص نیست و منتظر اعلام 
نظر از سوی دفتر امور مشترک 

فدراسیون های ورزشی هستیم.«
نصرالله پریچهره که در مراسم 
تجدید میثاق جامعه ورزش با 
آرمان های امام راحل )ره( شرکت 
ری  ره زمان برگزا داشت، دربا
انتخابات این فدراسیون گفت: 
»در صورتجلسه آخرین مجمع 
فوق العاده که برای برگزاری مجمع 
انتخابات این فدراسیون داشتیم، 4 
مورد ایراد وارد بود که قرار شد پس 
از رفع این ایرادات، دبیر مجمع 
با هماهنگی دفتر امور مشترک 
فدراسیون های ورزشی در مورد 
تعیین زمان انتخابات اقدامات لازم 

را انجام دهند.«
م  ثبت نا هد  می د ل  حتما ا و  ا
نجام شود:  ره ا ندیداها دوبا کا
ین  ا ی  ها ا ید ند کا م  ثبت نا «
فدراسیون اسفندماه سال قبل 
انجام شد و 5 نفر برای پست ریاست 
فدراسیون ثبت نام کردند. شاید 
ثبت نام مجدد صورت بگیرد. به هر 
صورت در این زمینه باید دفتر امور 
مشترک فدراسیون های ورزشی 
نظر نهایی را اعلام کند که انتخابات 
برگزار شود یا ثبت نام مجدد صورت 

بگیرد. «
  

یگان ویژه فراجا 
 قهرمان لیگ 

چوگان شد
یگان ویژه فراجا در لیگ ملی چوگان 

قهرمانی را از آن خود کرد.
فینال لیگ ملی چوگان صبح دیروز 
بین دو تیم یگان ویژه فراجا و نیروی 
زمینی ارتش به میزبانی باشگاه 
شهدا برگزار شد. در پایان این 
مسابقه، تیم یگان ویژه فراجا در یک 
بازی یکطرفه با نتیجه 7 - 2/5 تیم 
نیروی زمینی ارتش ب را شکست 

داد و به مقام قهرمانی رسید.
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 zخبر

اکبر خورشیدی:

دلیل اعزام 3 وزنه بردار جوان به گزینشی المپیک چیست؟

اکبــر خورشــیدی، مربــی ســابق تیــم ملــی وزنه بــرداری در مــورد اعــزام 
تعجب برانگیز سه وزنه بردار جوان به آسیایی تاشکند می گوید: »سؤال و ابهام 
زیــادی در مــورد اعــزام ســه جوان به آســیایی بزرگســالان که گزینشــی المپیک 
اســت وجود دارد؟!مگر می شــود از میان نفرات زیادی که ماه ها در اردو بودند 
فقــط همیــن ســه نفر شــرایط حضــور در قهرمانی آســیا را داشــته باشــند؟ پس 

ایــن همــه هزینــه بابــت اردوی چالــوس برای چــه بود؟«

الهه منصوریان

پیراهن شماره 20 تیم ملی را هدیه گرفت

ســتاره تیــم ملــی فوتبــال ایران، پیراهــن خود را به رســم یادبود بــه قهرمان 
پرافتخــار ووشــو اهــدا کرد. الهه منصوریان قهرمان پرافتخار ووشــوی ایران 
و جهــان کــه به تازگی از دنیای قهرمانی وداع کرده اســت، چند روزی اســت 
راهــی دوحــه شــده اســت. ایــن قهرمــان ووشــو در دیــدار بــا ســردار آزمون، 
پیراهــن شــماره ۲۰ تیــم ملــی در دیــدار بــا ژاپــن را از او هدیــه گرفــت و برای 

ملی پوشــان آرزوی موفقیــت کرد.

نیلوفر حجتی:

توقع بازی باکیفیتی از ذوب آهن داشتیم

نیلوفر حجتی ســرمربی تیم والیبال ســایپا، خوشــحال اســت که تیمش در 
پلی آف هم برنده شد. او بعد از پیروزی 3-یک  تیمش گفت: »خدا را شکر 
ســایپا توانســت با برنامه هایی که داشت به نتیجه مطلوب در بازی پلی آف 
برســد. بــا اینکه در هفتــه نهایی لیگ برتر ذوب آهن مقابل ســپاهان موفق 
به کســب نتیجه شــده بود، این انتظار را داشــتیم که یک بازی باکیفیت را 

از اصفهانی ها شــاهد باشیم.«

چهار شنبه   18 بهمن 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7516  

انعکاس اخبار ورزش ایران
 منهای فوتبال

تیم 8 نفره وزنه برداری زنان و مردان 
ایران راهی ازبکستان شد. قرار است 
3 ملی پوش مرد و 5 وزنه بردار زن به 
مصاف رقبا بروند. این تیم اما چون 
ناقص به رقابت های قهرمانی آسیا در 
تاشکند ازبکستان اعزام شده، قطعاً 
شانسی برای سکوی تیمی و امتیازی 
ندارد. بنابراین نباید توقع جام قهرمانی 
یا قرارگرفتن بین سه تیم برتر قاره آسیا 
را از وزنه برداران داشت. هرچند این 
رویداد انتخابی المپیک 2024 پاریس 
محسوب می شود اما چون نفرات اصلی 
تیم مردان در ازبکستان غایب هستند 
ما فقط در تیم زنان شانس امتیازآوری 
برای تثبیت امتیازات المپیکی و افزایش 
شانس حضور در المپیک را داریم. از نظر 
مدالی اما شرایط فرق می کند و هم تیم 
زنان و هم مردان اگر چه تیمی کم تجربه 
و نسبتاً جوان راهی شده، ولی شانس 
مدال  دارند و اگر بخت با آنها یار باشد 

می توانیم منتظر مدال آسیایی باشیم.
 

اعزام به تاشکند یک توفیق 
اجباری برای پشتوانه ها!

تیم ملی وزنه برداری کشورمان در دو 
بخش مردان و زنان با 3 ملی پوش در 
بخش مردان )اوزان 81 و 89 کیلوگرم( 
و 5 وزنه بردار در بخش زنان)اوزان 71، 
76، 81 و 87 کیلوگرم( راهی تاشکند 
ازبکستان شده است تا به مصاف رقبای 
خود رفته و برای کسب مدال آسیایی 
و تثبیت سهمیه و امتیازات المپیکی 
خود روی تخته تلاش کنند. حضور 
3 وزنه بردار جوان در بخش مردان و 
5 ملی پوش در بخش بانوان به واقع 
خصوصاً در بخش مردان توفیق اجباری 
بود که قسمت ستاره های خوش آتیه 
کشورمان شد تا شاید بتوانیم از آنها 
پشتوانه هایی درجه یک برای تزریق به 
تیم بزرگسالان بعد از بازی های المپیک 
2024 پاریس بسازیم. حضور جوانان در 
رقابت های قهرمانی بزرگسالان قاره آسیا 
قطعاً اتفاق خوبی برای آینده وزنه برداری 
ایران است اما  ای کاش این حضور 

در شرایط و حال و هوای بهتری برای 
پشتوانه های وزنه برداری رخ می داد 
زیرا عدم حضور سرمربی تیم ملی در 
رقابت های وزنه برداری بزرگسالان آسیا 
در تاشکند و بحث دلخوری پیش آمده 
بین او و اعضا کمیته فنی وزنه برداری 
شاید نشان از این دارد که خیلی هم 
این اعزام با برنامه قبلی و پیش بینی 
شده برای میدان دادن به جوانان و 
آتیه سازان وزنه برداری کشورمان نبوده 
است! بلکه این اعزام توفیقی اجباری 
بوده که بواسطه فراهم نشدن حضور 
و اعزام ستاره های نامدار وزنه برداری به 
رقابت های قهرمانی بزرگسالان آسیا به 

نام آنها نوشته شده است!
 

جوانان شانس مدال آوری دارند
ملی پوشان وزنه برداری کشورمان در 
دو بخش مردان و زنان عازم رقابت های 
آسیایی وزنه برداری )گزینشی المپیک 
2024 پاریس( شدند. تیمی ناقص در 
هر دو بخش که به همین دلیل روی 
کسب سکو و امتیاز تیمی آن در این 
دوره از مسابقات نمی شود حساب 

کرد اما در بخش مدالی و انفرادی ما 
در هر دو بخش مردان و زنان با اینکه 
ترکیب جوانی به تاشکند اعزام شده 
است شانس مدال آوری داریم. عبدالله 
بیرانوند، علیرضا عباسپورو علی عالی پور 
سه ملی پوش جوان کشورمان در اوزان 81 
و 89 کیلوگرم هستند که از از تیم جوانان 
به ترکیب بزرگسالان پیوستند. ریحانه 
کریمی، فاطمه کشاورز، الهه رزاقی، 
سیده الهام حسینی و کیژان مقصودی 
هم ملی پوشان دختر کشورمان هستند 
که در بخش زنان و در اوزان 71، 76، 
81 و 87 کیلوگرم با هدایت کوروش 
باقری عازم تاشکند ازبکستان میزبان 
رقابت های آسیایی بزرگسالان شدند 
ن  زنا ی  برا ل کسب سهمیه  نبا د و 
لله  وزنه برداری ایران هستند. عبدا
بیرانوند، علیرضا عباسپورو علی عالی پور 
هر سه ملی پوش، اگرچه جوان هستند 
و از تیم جوانان به اردوی بزرگسالان 
رسیدند اما قطعاً اگر روی تخته بتوانند 
برنامه  کادر فنی را درست پیاده کنند، 
شانس کسب مدال آسیایی را در اوزان 
خود دارند. در دسته وزنی 81 کیلوگرم 

عبدالله بیرانوند با مجموع 335 کیلوگرم 
با 9 وزنه بردار دیگر از سراسر قاره کهن 
رقابت دارد. رقابتی که شاید بتوانیم در 
آن شانس مدال داشته باشیم. در دسته 
وزنی 89 کیلوگرم نیز علیرضا عباسپور و 
علی عالی پور به ترتیب با مجموع 360 و 
350 کیلوگرم قرار است روی تخته بروند. 
تیه برای کسب  این دو جوان خوش آ
مدال باید با 10 وزنه بردار از قاره آسیا برای 
مدال آسیایی دست و پنجه نرم کنند. 
این دو ملی پوش کشورمان نیز شانس 

مدال آوری در قهرمانی آسیا دارند.
 

رزاقی نزدیک به مدال
رقابت های وزنه برداری قهرمانی زنان 
آسیا البته برای کاروان وزنه برداری 
کشورمان رنگ و بوی دیگری دارد. 
این رقابت ها بواسطه اینکه برای ما 
جدالی حساس برای ارتقای امتیازات 
المپیکی و تلاش برای کسب سهمیه 
ورودی و تاریخی به پاریس به شمار 
می رود، مطمئناً با رقابت مردان تفاوت 
زیادی دارد. برهمین اساس، کوروش 
باقری حساب ویژه ای روی شاگردانش 
برای کسب امتیازات المپیکی در این 
رویداد باز کرده است. هر چند کار 
سخت است و مسیر برای المپیکی شدن 
دختران وزنه برداری دشوار اما در این 
دوره از رقابت های آسیایی، در بین بانوان 
اعزامی به رقابت های قهرمانی آسیا الهه 
رزاقی در دسته وزنی 76 کیلوگرم به 
نسبت ریحانه کریمی، فاطمه کشاورز، 
سیده الهام حسینی و کیژان مقصودی 
شانس بیشتری برای کسب مدال در 
این دوره از رقابت های قهرمانی آسیا 
در تاشکند ازبکستان دارد. البته گروه 
رزاقی و رکوردهایی که در این دسته 
وزنی ثبت شده است، به نسبت اوزان 
دیگر، خصوصاً اوزان المپیکی رکوردهای 
پایین تر و سبک تری به نظر می رسد. از 
نظر امتیازی نیز برای المپیکی شدن، 
لهام حسینی، فاطمه  شرایط سیده ا
کشاورز و ریحانه کریمی بهتر است اما 
باید منتظر ماند و دید که چه شرایطی 
برای ملی پوشان کشورمان در هر دو 
بخش )مردان و زنان( رقم خواهد خورد.

 رضاعباسپور
روزنامه نگار

ملی پوشان 
وزنه برداری 

کشورمان در دو 
بخش مردان و زنان 

عازم رقابت های 
آسیایی وزنه برداری 

)گزینشی المپیک 
2024 پاریس( شدند. 

تیمی ناقص در هر 
دو بخش که به 

همین دلیل روی 
کسب سکو و امتیاز 

تیمی آن در این 
دوره از مسابقات 

نمی شود حساب کرد

حضور در قهرمانی آسیا؛ توفیق اجباری جوانان وزنه بردار

شانس مدال  در تاشکند داریم

 zمصاحبه

غول کشی مس کرمان در لیگ بسکتبال ادامه یافت

سیستانی: دو هفته است مدیرعامل نداریم

ز شگفتی سازی  گویا مس کرمان ا
خسته نمی شود.کرمانی های غول کش 
این بار نفت آبادان میهمانشان را در 
هفته هجدهم لیگ برتر بسکتبال 
مغلوب کردند.کامبک شاگردان محمد 
سیستانی در کوارتر چهارم با رهبری 
کورین هنری رقم خورد. آنها بعد از 
آنکه کوارترهای اول و دوم را 16- 19 و 
19- 20 باختند، در نیمه دوم با شوت 
نوید خواجه زاده به بازی برگشتند و 
پرتاب های سه امتیازی کورین هنری در 

کوارتر چهارم ورق را برگرداند و کرمانی ها 
دو کوارتر نیمه دوم را 18- 18 و 30- 10 
بردند تا در نهایت 83- 67 صاحب 
برتری شوند و تا رده ششم جدول 
رده بندی صعود کنند. مهدی اسماعیلی 
هم با درخشش خود در این بازی همه 
بسکتبالی ها را به یاد بازی مهرام و 
دانشگاه آزاد انداخت که با پرتاب های 
پنالتی خود برد مهرام را رقم زد تا جام 

قهرمانی به این باشگاه برود.
محمد سیستانی، مربی جوان مس 
کرمان که برای اولین بار در نقش 
سرمربی هدایت یک تیم لیگ برتری را 
برعهده گرفت و در این فصل به عنوان 
غول کش مطرح شد، بعد از این پیروزی 

می گوید: »با نقطه اتکایی که نفتی ها 
به حامد حدادی داشتند، برنامه خود 
را روی ستاره ایران تنظیم کردیم و با 
سرعت بخشیدن به بازی توانستیم نفت 

آبادان را مغلوب کنیم.«
سرمربی مس کرمان که از عملکرد 
تیمش راضی به نظر می رسد، درباره 
شاگردانش بیان می کند: »ما از همان اول 
چراغ خاموش پیش می رویم. شاگردانم 
همیشه در تمامی دیدارهایشان بازی 
تیمی ارائه دادند و از لحاظ فنی تنها تیمی 
هستیم که یکنواخت بازی کرده ایم و 
هیچ مسابقه ای را حتی مقابل مدعیان 
اصلی به راحتی واگذار نکردیم. اگر 
نتایج و فیلم بازی ها را دیده باشید، ما 

صدرنشینان جدول را تا ثانیه های پایانی 
عذاب دادیم و در نهایت با یک یا دو 
امتیاز باختیم. حتی تعدادی از مدعیان 

را شکست دادیم.«
او در ادامه تأکید می کند: »درست 
است تاپ اسکور نداریم ولی بازیکنانی 
مثل احسان سلیمانی، محمد حسینی 
و سجاد ابراهیمی، آنقدر خوب بازی 
می کنند که بزودی اسم آنها را بیشتر 
خواهید شنید. از طرفی مهدی اسماعیلی 
هم برای تیم ما خیلی خوب بازی می کند. 
حتی کورین هنری را هم به دلیل شاخصه 
تیمی کارکردنش جذب کردیم. باید 
بگویم از تیم و عملکرد تک تک بازیکنانم 
راضی هستم. امیدوارم به جایگاه واقعی 

که لیاقتش را دارند برسند.«
لین  مسئو ز  ا نی  محمد سیستا ما  ا
باشگاه ناراضی است: »دو هفته است 
مدیرعامل نداریم و حتی بعد از برد 
مهرام در تهران کسی به ما پیام تبریک 
نداده است. از طرفی مبالغ قراردادهای 
ما پرداخت نشده است.کادر فنی 15 
درصد و بازیکنان 40 درصد، آن هم در 
حالی که بزودی دور برگشت به اتمام 
می رسد و باید 70 درصد قراردادها 
پرداخت می شد! دوست ندارم در 
خصوص مباحث مالی صحبت کنم 
ولی باشگاه باید به تعهداتش عمل 
کند. امیدوارم زودتر مدیرعامل باشگاه 

معرفی شود تا مشکلات حل شود.«
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